
Protokół 

z zebrania wiejskiego sołectwa Mszanowo 

 

Zebranie odbyło się 8 września 2022 r. o godz. 18:45 w świetlicy wiejskiej w Mszanowie. Na ogólną 

liczbę 470 mieszkańców sołectwa w zebraniu wzięło udział 14 osób, a więc mniej niż 1/10 stałych 

mieszkańców. 

Zebranie odbyło się w II terminie i zgodnie z § 16 pkt 5 Statutu Sołectwa jest ważne bez względu na 

liczbę obecnych na zebraniu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 

Ponadto udział w zebraniu brali: 

1) Tomasz Waruszewski- Wójt Gminy  

2) Patrycja Tessmer-Dias – Sołtys wsi Mszanowo 

3) Wiktoria Łukaszewska – pracownik Urzędu Gminy 

Porządek zebrania:  

1) Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania 

2) Informacje z bieżącej działalności Wójta Gminy 

3) Wnioski i zapytania 

4) Zakończenie zebrania 

Ad. 1 

Zebranie otworzyła i poprowadziła Sołtys wsi Pani Parycja Tessmer-Dias, powitała zebranych i 

stwierdziła ważność zebrania jak na wstępie protokołu. 

Przewodnicząca zebrania przedstawiła projekt porządku zebrania. 

Nie zgłoszono żadnych uwag, ani dodatkowych punktów do porządku obrad. 

Porządek zebrania został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 2 

 Podziękowanie KGW Mszanowo za udział w dożynkach gminno-powiatowych w Skarlinie 

 Można ubiegać się o przyznanie świadczeń z pomocy społecznej: 

- świadczenia rodzinne 

- świadczenia z funduszu alimentacyjnego 

- dodatek osłonowy 

- dodatek węglowy 

- dożywianie dzieci w szkołach – obiady przygotowywane są przez Spółdzielnie Socjalną 

„Obiadek”, możliwe jest również wykupienie obiadu przez osoby prywatne 

- wydawanie żywności dla najbiedniejszych mieszkańców gminy odbędzie się 27.09.2022 w 

godz. 11.00-14.00 i 28.09.2022 w godz. 9.00-14.00 w świetlicy w Pacółtowie. 

 Komputery zakupione w ramach projektu „Granty PPGR” będą wydawane najpóźniej na 

początku października tego roku.  

 LGD będzie organizować konsultacje społeczne, które odbędą się 21 września w świetlicy w 

Mszanowie 



 Omówiono bieżącą sytuację w związku ze wzrostem cen m.in. energii, opału 

 Opłaty za wywóz śmieci wzrosną prawdopodobnie o 100% w przyszłym roku 

 W Bratianie powstaje hala targowa, oficjalne otwarcie może przesunąć się wiosnę przyszłego 

roku 

 Rozpoczęto budowę drogi z Mszanowa do obwodnicy. Zakończenie budowy planowane jest na 

koniec kwietnia przyszłego roku 

 Gmina złożyła wniosek o budowę ścieżki  z Bratiana do Mszanowa 

 W trakcie przygotowań jest dokumentacja na oświetlenie pozostałych ulic w Mszanowie 

 

Ad. 3 

 Mieszkaniec wsi zapytał, czy w związku z około 4-krotnymi podwyżkami cen energii, opału 

itp., podatki też będą o tyle wyższe. Pan Wójt odpowiedział, że jeszcze czekamy na 

informację z ministerstwa, na podstawie której ustalane będą stawki, jednak nie będą to tak 

ogromne podwyżki. 

 Mieszkaniec zapytał na kiedy przewidziany jest koniec budowy kanalizacji w Łąkach 

Bratiańskich. Pan Wójt odpowiedział, że inwestycja jest zakończona, problem, który jest z 

podłączeniem mieszkańców przy drodze krajowej nr 15 wynika ze strony energetyki, która 

musi zrobić przyłącze do przepompowni. 

 Mieszkaniec zapytał czy podłączenie ulicy Polnej do sieci gazu jest inwestycją planowaną 

czy pewną. Pan Wójt odpowiedział, że ulica Polna jest ujęta w dokumentacji dotyczącej 

podłączenia gazu. Budowa sieci gazowej prawdopodobnie ruszy w przyszłym roku. 

 Mieszkaniec zapytał, czy woda podrożeje. Pan Wójt odpowiedział, że tak. 

 

Na tym zebranie zakończono 

 

Protokołowała                        Sołtys Wsi 

      Wiktoria Łukaszewska     Patrycja Tessmer-Dias 

 


